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Rada Miejska w Sławnie 

 

Protokół nr XIII/2019 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja w dniu 30 września 2019 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:46. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych: 

Obecni: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Z-ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Skarbnik Miasta – Danuta Borowska, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Gospodarki Komunalnej  

i Inwestycji – Łukasz Wasik, Spraw Społecznych i Edukacji – Marta Konfederak oraz 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości – Szymon Koprowicz, 

− radca prawny – Maciej Jabłoński, 

− inspektor ds. kadr – Iwona Zilm,  

− zaproszeni goście: Wojciech Wiśniowski – Starosta Sławieński, Wojciech 

Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.), Jacek Ścigała 
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(Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Sp. z o.o.), Robert Jankowski (Prezes Zarządu Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.),  Dominika Wróbel (Kierownik 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), Krzysztof Kowalczyk (Dyrektor 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sławnie), Małgorzata Szwec (Kierownik 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Sławnie), Aneta Świątek (Dyrektor Szkoły 

Podstawowej nr 1 w Sławnie), Beata Szultka (Dyrektor Przedszkola nr 2 w Sławnie), 

Iwona Bińczyk (Dyrektor Przedszkola nr 3 w Sławnie), 

− mieszkaniec Sławna, 

− przedstawiciele prasy. 

 

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 27 sierpnia 2019r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany budżetu Miasta Sławno na 2019 rok, 

b) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Sławno na lata  

2019-2034, 

c) rozpatrzenia petycji dotyczącej potrzeby przeprowadzenia kapitalnego remontu 

stadionu miejskiego w Sławnie, 

d) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych na terenie Miasta Sławno, 

e) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 

f) zmieniająca uchwałę nr XXXVIII/216/2009 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia  

31 marca 2009r. w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, 

funkcyjnego, za wysługę lat i za warunki pracy oraz niektórych innych składników 

wynagrodzenia, 

g) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 85 % od ceny ustalonej przez 

rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 9 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego 

przy ulicy Polanowskiej 41 na rzecz najemcy tego lokalu, 

h) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 85 % od ceny ustalonej przez 

rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 3 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego 

przy ulicy Polanowskiej 41 na rzecz najemcy tego lokalu, 

i) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 85 % od ceny ustalonej przez 

rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 8 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego 

przy ulicy Polanowskiej 41 na rzecz najemcy tego lokalu, 

j) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % od ceny ustalonej przez 

rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 1 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego 

przy ulicy Grottgera 3 na rzecz najemcy tego lokalu. 

4. Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Sławnie. 
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5. Informacja z przebiegu wykonania budżetu Miasta Sławno za I półrocze 2019r.   

6. Wnioski radnych. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

 

b) przyjęcie porządku obrad 

Głosowano w sprawie:  przyjęcie porządku obrad 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolsk, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 27 sierpnia 2019r. 

 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 27 sierpnia 2019r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina Stach, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maciej Motyl  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

2. Trybuna obywatelska 

W ramach trybuny obywatelskiej głos zabrał Starosta Sławieński – Wojciech Wiśniowski, 

który zaprosił na uroczystą sesję Rady Powiatu w Sławnie z okazji 20-lecia samorządu 

powiatowego – 4 października br. o godz. 13 (7:24 minuta nagrania).  
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3. Podjęcie uchwał 

 

 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Sławno na 2019 rok 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały nr XIII/72/2019 w sprawie zmiany budżetu Miasta Sławno na 2019 rok  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewelina Stach  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Sławno na lata 2019-2034 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że wszystkie wymienione uchwały zostały 

omówione i pozytywnie zaopiniowane przez radnych na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 

Rady Miejskiej  w Sławnie w dniu 27 września 2019r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały  nr XIII/73/2019 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Miasta Sławno na lata 2019-2034.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewelina Stach  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej potrzeby przeprowadzenia 

kapitalnego remontu stadionu miejskiego w Sławnie 
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XIII/74/2019 w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej potrzeby przeprowadzenia kapitalnego remontu stadionu miejskiego w Sławnie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewelina Stach  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych na terenie Miasta 

Sławno 

 

Burmistrz wraz ze Starostą Sławieńskim opuścili obrady o godz. 09:19. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XIII/75/2019 w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych na terenie Miasta Sławno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego 

 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XIII/76/2019 w sprawie określenia wzoru 

wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

f) Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXXVIII/216/2009 Rady Miejskiej w Sławnie  

z dnia 31 marca 2009r. w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, 

za wysługę lat i za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia 

 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XIII/77/2019 zmieniającej Uchwałę  

nr XXXVIII/216/2009 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 31 marca 2009r. w sprawie ustalenia 

Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat i za warunki pracy oraz niektórych 

innych składników wynagrodzenia. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Ewelina Stach, Marta Stępień  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 85 % 

od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym 

lokalu mieszkalnego nr 9 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego przy 

ulicy Polanowskiej 41 na rzecz najemcy tego lokalu 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XIII/78/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty w wysokości 85 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego 

na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 9 stanowiącego własność Gminy 

Miasto Sławno, usytuowanego przy ulicy Polanowskiej 41 na rzecz najemcy tego lokalu.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Marzena Łużyńska, Maciej Motyl, Marcin Podolski, 

Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, 

Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (2) Paweł Kopczyński, Dominik Margielewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bożena Kallaur  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

 

h) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 85 % 

od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym 

lokalu mieszkalnego nr 3 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego przy 

ulicy Polanowskiej 41 na rzecz najemcy tego lokalu 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XIII/79/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty w wysokości 85 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego 

na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 3 stanowiącego własność Gminy 

Miasto Sławno, usytuowanego przy ulicy Polanowskiej 41 na rzecz najemcy tego lokalu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Marzena Łużyńska, Maciej Motyl, Marcin Podolski, 

Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, 

Włodzimierz Śledź  

PRZECIW (2) Paweł Kopczyński, Dominik Margielewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bożena Kallaur  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

i) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 85 % 

od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym 

lokalu mieszkalnego nr 8 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego przy 

ulicy Polanowskiej 41 na rzecz najemcy tego lokalu 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XIII/80/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty w wysokości 85 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego 

na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 8 stanowiącego własność Gminy 

Miasto Sławno, usytuowanego przy ulicy Polanowskiej 41 na rzecz najemcy tego lokalu.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Marzena Łużyńska, Maciej Motyl, Marcin Podolski, 

Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, 

Włodzimierz Śledź  

PRZECIW (2) Paweł Kopczyński, Dominik Margielewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bożena Kallaur  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

 

 

j) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % 

od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym 

lokalu mieszkalnego nr 1 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego przy 

ulicy Grottgera 3 na rzecz najemcy tego lokalu 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XIII/81/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego 

na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 1 stanowiącego własność Gminy 

Miasto Sławno, usytuowanego przy ulicy Grottgera 3 na rzecz najemcy tego lokalu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

 

 

4. Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Sławnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że wybory łaników odbywają się najpóźniej 

w październiku roku kalendarzowego, w którym upływa kadencja dotychczasowych ławników. 

Zgodnie z wnioskiem  Prezesa Sądu Okręgowego w Koszalinie Rada Miejska  

w Sławnie dokonuje wyboru ławników na nową kadencję do Sądu Rejonowego w Sławnie  

 –  4 osoby. W związku z powyższym uruchomiono procedurę zgłaszania kandydatów na 

ławników, a Uchwałą nr XI/59/2019 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 28 czerwca 2019r. 
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powołano zespół opiniujący kandydatów na ławników, który na posiedzeniu  

2 września 2019r. zaopiniował pozytywnie wszystkie zgłoszone kandydatury.  

Jako kolejny głos zabrał radny Marcin Podolski – przewodniczący zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników, który odczytał opinię na ich temat, w szczególności spełnienia przez 

nich wymogów określonych w ustawie: 

„Zespół ds. zaopiniowania kandydatów na ławników (zwany dalej „Zespołem”) został 

powołany Uchwałą nr XI/59/2019 Rady  Miejskiej w Sławnie z dnia 28 czerwca 2019r.        

w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników, w składzie: 

1) Kudźma Danuta, 

2) Leśków Aleksandra, 

3) Łużyńska Marzena, 

4) Podolski Marcin, 

5) Stępień Karolina. 

Na przewodniczącego Zespołu jednogłośnie został wybrany Marcin Podolski. 

Zadaniem Zespołu jest przygotowanie i przedstawienie Radzie Miejskiej w Sławnie, przed 

przystąpieniem do wyborów ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020 – 2023, 

opinii o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów 

określonych w ustawie z 27 lipca 2001r. Prawo o ustroju sądów powszechnych. 

Wybory ławników odbywają się na podstawie ustawy z dnia 27 lipca 2001 roku - Prawo  

o ustroju sądów powszechnych (t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 52 ze zm.), zwanej dalej „ustawą”, 

oraz rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 9 czerwca 2011 r. w sprawie sposobu 

postępowania z dokumentami złożonymi radom gmin przy zgłaszaniu kandydatów na 

ławników oraz wzoru karty zgłoszenia (Dz. U. Nr 121, poz. 693) zwanego dalej 

„rozporządzeniem”. 

Zadaniem Zespołu, zgodnie z art. 163 § 2 ustawy, jest wypracowanie i przedstawienie na 

sesji Rady Miejskiej opinii o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia 

przez nich wymogów określonych w ustawie.  

Prezes Sądu Okręgowego w Koszalinie pismem z dnia 30 kwietnia 2019r., numer sprawy: 

OA-0143-3/19 (data wpływu 08 maja 2015r.), skierowanym do przewodniczącego Rady 

Miejskiej, podał liczbę ławników, którzy winni być wybrani przez Radę Miejską w Sławnie do 

Sądu Rejonowego w Sławnie – 4 osoby. 

W terminie do 30 czerwca 2019r. zostało zgłoszonych czterech kandydatów na ławników, 

w tym przez Prezesa Sądu Rejonowego w Sławnie  dwóch kandydatów, którzy pełnili funkcje 

ławników w poprzedniej kadencji, a pozostałych dwóch kandydatów  przez grupy obywateli. 

Wszystkie zgłoszenia spełniały wymagania formalne, zostały   przygotowane na kartach 

zgłoszenia według wzoru ustalonego rozporządzeniem i były do nich dołączone wymagane 

dokumenty. 

Zespół dokonał analizy zgłoszeń kandydatów na ławników na posiedzeniach w dniach:  

24 lipca 2019r. oraz 02 września 2019r. pod kątem spełnienia przez kandydatów wymogów 

ustawowych określonych w art. 158 § 1 i art. 159 ustawy tj.: 

Art. 158  

§ 1. Ławnikiem może być wybrany ten, kto: 

1) posiada obywatelstwo polskie i korzysta z pełni praw cywilnych i obywatelskich, 
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2) jest nieskazitelnego charakteru, 

3) ukończył 30 lat, 

4) jest zatrudniony, prowadzi działalność gospodarczą lub mieszka w miejscu kandydowania 

co najmniej od roku, 

5) nie przekroczył 70 lat, 

6) jest zdolny, ze względu na stan zdrowia, do pełnienia obowiązków ławnika, 

7) posiada co najmniej wykształcenie średnie lub średnie branżowe. 

Art. 159.  

§ 1. Ławnikami nie mogą być: 

1) osoby zatrudnione w sądach powszechnych i innych sądach oraz w prokuraturze, 

2) osoby wchodzące w skład organów, od których orzeczenia można żądać skierowania 

sprawy na drogę postępowania sądowego, 

3) funkcjonariusze Policji oraz inne osoby zajmujące stanowiska związane ze ściganiem 

przestępstw i wykroczeń, 

4) adwokaci i aplikanci adwokaccy, 

5) radcy prawni i aplikanci radcowscy, 

6) duchowni, 

7) żołnierze w czynnej służbie wojskowej, 

8) funkcjonariusze Służby Więziennej, 

9) radni gminy, powiatu i województwa. 

§ 2. Nie można być ławnikiem jednocześnie w więcej niż jednym sądzie. 

Zespół szczegółowo przeanalizował także informacje Komendanta Wojewódzkiego Policji 

w Szczecinie, z dnia 6 sierpnia 2019r., dotyczące poszczególnych kandydatów  na ławników. 

 

Zespół po dokonaniu analizy zgłoszeń stwierdza (w porządku alfabetycznym), że 

kandydaci na ławników do Sądu Rejonowego w Sławnie: 

1. Grzebień Zofia –  zgłoszona  przez Prezes Sądu Rejonowego w Sławnie spełnia wymogi 

określone w art. 158 § 1 ustawy. 

Zespół stwierdza, opierając się na informacjach zawartych w zgłoszeniu, w tym 

szczególnie w karcie zgłoszenia, że kandydata nie dotyczą okoliczności, o których mowa     

w art. 159 ustawy.  

2. Konfederak Bożenia – zgłoszona przez grupę obywateli spełnia wymogi określone  

w art. 158 § 1 ustawy.   

Zdaniem Zespołu popełnione przez kandydatkę wykroczenia w ruchu drogowym 

(wykazane w informacji Komendanta Wojewódzkiego Policji w Szczecinie) były błędem,  ale  

nie rzutują one na ocenę nieskazitelności jej charakteru. Tym samym, w ocenie Zespołu, nie 

eliminuje to sprawowania przez kandydatkę funkcji ławnika. 

Zespół stwierdza, opierając się na informacjach zawartych w zgłoszeniu, w tym 

szczególnie w karcie zgłoszenia, że kandydata nie dotyczą okoliczności, o których mowa     

w art. 159 ustawy.  

3. Korabowicz Kamila – zgłoszona przez grupę obywateli spełnia wymogi określone  

w art. 158 § 1 ustawy. 



 

11/12 

 

Zespół stwierdza, opierając się na informacjach zawartych w zgłoszeniu, w tym 

szczególnie w karcie zgłoszenia, że kandydata nie dotyczą okoliczności, o których mowa     

w art. 159 ustawy.  

4. Miszczak Irena –  zgłoszona  przez Prezes Sądu Rejonowego w Sławnie spełnia wymogi 

określone w art. 158 § 1 ustawy. 

    Zespół stwierdza, opierając się na informacjach zawartych w zgłoszeniu, w tym 

szczególnie w karcie zgłoszenia, że kandydata nie dotyczą okoliczności, o których mowa     

w art. 159 ustawy.  

 Mając powyższe na uwadze, Zespół opiniuje pozytywnie wszystkich zgłoszonych 

kandydatów na ławników. 

Opinię o zgłoszonych kandydatach Zespół przygotował w oparciu o: 

1) zgłoszenia kandydatów, 

2) informacje z dnia  06.08.2019r. Komendanta Wojewódzkiego Policji w Szczecinie         

o kandydatach. 

Wymienione wyżej dokumenty, protokoły z przebiegu posiedzeń Zespołu oraz listy 

obecności stanowią odrębną dokumentację –  do wglądu w biurze Rady Miejskiej  w Sławnie.” 

  Z kolei głos zabrała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Marzena Łużyńska, która 

poinformowała o zasadach głosowania: dokonujemy wyboru 4 ławników do Sądu Rejonowego 

w Sławnie w głosowaniu tajnym za pomocą urządzeń elektronicznych. Każdy z radnych po 

zapoznaniu się z przedstawioną przez przewodniczącego zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników opinią na temat kandydatów oraz zgodnie z własnym sumieniem 

głosuje za wyborem poszczególnych osób na ławników. Kandydatki są cztery i radni decydują, 

czy są za wyborem danej osoby. Dana kandydatka zostanie wybrana na ławnika, jeżeli uzyska 

zwykłą większość głosów.  

Następnie przeprowadzono poszczególne tajne głosowania:  

Głosowano w sprawie: 

Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Sławnie - kandydatka Grzebień Zofia.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Głosowano w sprawie: 

Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Sławnie - kandydatka Konfederak Bożena.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Głosowano w sprawie: 

Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Sławnie - kandydatka Korabowicz Kamila.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Głosowano w sprawie: 

Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Sławnie - kandydatka Miszczak Irena.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na ławników wybrano: Grzebień Zofię, 

Konfederak Bożenę, Korabowicz Kamilę oraz Miszczak Irenę.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania tajnego podjęto uchwałę nr XIII/82/2019 w sprawie 

wyboru ławników sądowych na kadencję 2020-2023. 

     

 

5. Informacja z przebiegu wykonania budżetu Miasta Sławno za I półrocze 2019r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała zebranych o tym, że informację z przebiegu 

wykonania budżetu Miasta Sławno za I półrocze 2019r. wszyscy radni otrzymali w ustawowym 

terminie, a Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie w swojej uchwale z dnia 17 września 

2019r. pozytywnie zaopiniowała ww. informację. Do informacji wyjaśnień udzielała  Skarbnik 

Miasta Sławno podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej, które miało miejsce  

27 września 2019r. 

   

 

6. Wnioski radnych 

Radny Dominik Margielewski zgłosił wniosek, aby w trybie pilnym zadbać o to, żeby nie 

stawiano samochodów na ul. Basztowej (na odcinku od hurtowni „Dom” do przychodni 

„Medyk”) na chodniku, który niedawno został oddany do użytku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Marzena Łużyńska zaprosiła na I Regionalny Kongres 

Kobiet, który ma odbyć się 5 października br. o godz. 9.00 w Sławieńskim Domu Kultury. 

 

 

7. Zamknięcie posiedzenia 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska  

 

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


